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Protokół nr 6/2022                                                                                                 

z posiedzenia XLII Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

 

WAK.0002.6.2022 

XLII Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 27 czerwca 2022 roku odbyła się         

w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:26 tego 

samego dnia.  

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 

potwierdzona przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz             

na stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest 

przed wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest 

związana      z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 
wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

Przewodniczący Rady, powiedział, że wraz ze Starostą Legionowskim i Zarządem 

Powiatu, w związku z zakończeniem roku szkolnego, chciałby przekazać gratulacje 

Dyrektorowi L.O. im. Stanisława Lema w Stanisławowie Pierwszym Pani Magdalenie 

Grodzkiej - Bulge. Nadmienił, że właśnie kończy się kadencja Pani Dyrektor, a wykonała 

tytaniczną pracę, związaną z uruchomieniem placówki i nadaniem jej tożsamości. Podczas 

kadencji rozpoczęła się także budowa nowej siedziby liceum. Nadmienił, że w związku                        

z konkursem na stanowisko Dyrektora, który został ogłoszony przez Zarząd Powiatu,       

Pani Magdalena Grodzka – Bulge wygrała ten konkurs i będzie kontynuowała swoją misję           

w kolejnej kadencji. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że zakończył się właśnie rok szkolny i chciałby 

podziękować całemu środowisku szkolnemu: nauczycielom, wychowawcom, opiekunom, 

rodzicom i młodzieży, za cały rok ciężkiej pracy. W imieniu własnym i Zarządu Powiatu 

złożył podziękowanie na ręce Dyrektorów szkół. 

Starosta Legionowski w imieniu Zarządu Powiatu, wraz z Przewodniczącym Rady 

przekazali dokument powierzenia obowiązków Dyrektora L.O. im. Stanisława Lema               

w Stanisławowie Pierwszym Pani Magdalenie Grodzkiej – Bulge. 

Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady powiedział, że do przedstawionego porządku obrad - stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu - nie wpłynął żaden wniosek z propozycją wprowadzenia 

zmian. Nadmienił tylko, że zgodnie z informacją przekazaną wszystkich Radnym drogą 

elektroniczną, do projektów uchwał, związanych z budżetem powiatu została przekazana 

przez Zarząd Powiatu autopoprawka. 

Zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby wnieść jakieś sugestie dotyczące porządku 

obrad. W związku z brakiem uwag, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w okresie od dnia 28.05.2022 r. do dnia 

24.06.2022 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) od Zarządu Powiatu w Legionowie autopoprawka do projektu uchwały Rady Powiatu 

w Legionowie z dnia 27 czerwca 2022 r. zmieniającej uchwałę Nr 255/XXXVI/2021 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Legionowskiego na rok 2022 oraz do projektu uchwały Rady Powiatu             
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w Legionowie z dnia 27 czerwca 2022 r. zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 2035; 

2) interpelacja Radnej Pani Izabeli Kownackiej, w sprawie bezpieczeństwa pieszych          

i poprawy infrastruktury drogowej na drogach powiatowych w Gminie Wieliszew. 

Pan Leszek Smuniewski nadmienił, że interpelacja została przekazana do Starosty 

Legionowskiego. Odpowiedź została już udzielona;  

3) do wiadomości Przewodniczącego Rady: 

a) pismo od Wojewody Mazowieckiego, w sprawie przestrzegania zasady jawności 

działania organów jednostek samorządu terytorialnego, w związku                          

z wystąpieniem Rzecznika Praw Obywatelskich w tej sprawie – stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

Nadmienił, że sprawa dotyczy m.in. prowadzenia w trybie zdalnym spotkań całej 

Rady, ale również i posiedzeń komisji;  

b) pismo od pracowników PCPR w Legionowie, z prośbą o rozpatrzenie podwyżek 

dotychczasowych wynagrodzeń z tytułu umów – stanowi załącznik nr 5            

do protokołu; 

4) Odpowiedzi na pytania zadane podczas XLI Sesji Rady Powiatu w Legionowie w dniu 

30.05.br.: 

a) Pana Michała Kobrzyńskiego: 

- dotyczące kosztów emisji obligacji komunalnych w latach 2019 – 2022 – 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu; 

- w sprawie konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego im. M. Konopnickiej w Legionowie – stanowi załącznik       

nr 7 do protokołu ; 

b) Pana Tomasza Talarskiego, dotyczące szczegółowych kwot przeznaczonych         

na realizację „Programu współpracy Powiatu Legionowskiego z organizacjami 

pozarządowymi” w 2021 roku – stanowi załącznik nr 8 do protokołu; 

5) Zaproszenia: 

a) Miasta Legionowo i Powiatu Legionowskiego na Plener Malarski „Chodź pomaluj 

mój świat”, który odbył się 11.06.br. – stanowi załącznik nr 9 do protokołu.; 

b) od Prezesa Zarządu Zespołu Ochrony Pamięci Armii Krajowej „Brzozów”               

na uroczystości z okazji 79. Rocznicy bohaterskiej śmierci czterech 

podchorążych Armii Krajowej osłaniających transport alianckiej broni zrzutowej, 

które odbyły się w dniu 17.06.br. – stanowi załącznik nr 10 do protokołu; 

c) Pałacu w Jabłonnie na wydarzenia, które odbyły się w Pałacu w dniu 19.06.br. 

– stanowi załącznik nr 11 do protokołu; 

d) PIK-u w Legionowie na „Noc sobótki”, która odbyła się w dniu 25.06.br. – 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu; 

e) Od Dyrektora Muzeum Historycznego w Legionowie Pana Jacka Szczepańskiego 

na prezentację książki profesora Aleksandra Łuczaka pt. „Legionowscy 

prywaciarze”, która odbędzie się w dniu 03.07.br. – stanowi załącznik nr 13 

do protokołu; 

f) od Starosty Legionowskiego na uroczyste przekazanie do użytkowania 

przebudowanego odcinka drogi nr 1807W (ul. Promyka w Karolinie) w Gminie 

Serock, które odbyło się w dniu 28 czerwca br. – stanowi załącznik nr 14            

do protokołu; 

g) od Prezydenta Miasta Legionowo na wmurowanie kamienia węgielnego pod 

nową siedzibą Ośrodka Pomocy Społecznej w Legionowie – stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu. 

 

Pan Leszek Smuniewski zaznaczył, że zaproszenia zostały przesłane Radnym drogą 

elektroniczną. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż razem ze Starostą Legionowskim reprezentował 

Radę Powiatu, w uroczystości pogrzebowej Honorowego Obywatela Miasta Legionowa Pana 

Cezariusza Kalinowskiego.  
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Nadmienił, że uczestniczył również w uroczystościach z okazji zakończenia roku szkolnego 

2021/2022 w oświatowych placówkach powiatowych. 

 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że zgodnie z przyjętym planem pracy Rady Powiatu,  

w lipcu nie odbędzie się Sesja, a najbliższa Sesja Rady Powiatu w Legionowie odbędzie się 

w dniu 29 sierpnia 2022 roku.  

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Starosta Legionowski powiedział, że z uwagi na bardzo szeroki porządek Sesji, 

swoje sprawozdanie ograniczy do poinformowania, że szczegółowe informacje dotyczące 

pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych komórek organizacyjnych 

Starostwa Powiatowego w Legionowie, Radni otrzymali w formie elektronicznej. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do protokołu. Dodał, że jeżeli są jakiekolwiek 

pytania, pozostaje do dyspozycji. 

Nadmienił, że zostanie wyświetlony materiał filmowy z inwestycji zrealizowanej przez 

powiat, tj. przebudowy odcinka drogi Nr 1807W (ul. Promyka w Karolinie) w Gminie Serock.   

Przewodniczący Rady podziękował Staroście Legionowskiemu za przekazanie 

informacji i zaproponował dyskusję w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń, 

przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Legionowskiego za 2021 rok. Debata 

nad raportem. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Sekretarza Powiatu o przedstawienie 

Raportu o stanie powiatu. 

  

Pan Paweł Trawkowski powiedział, że Raport o stanie powiatu jest dokumentem 

przedkładanym corocznie Radzie Powiatu przez Zarząd Powiatu. Nadmienił, że jest to 

dokument, w którym zawarte są informacje dotyczące polityk, programów, strategii                

i działalności Rady Powiatu oraz Zarządu Powiatu. Zaznaczył, że Radni otrzymali cały 

dokument do zapoznania – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. Dodał, że teraz omówi 

kilka najważniejszych elementów. 

 

Przedstawił prezentację - stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie tematu i otworzył debatę nad raportem.      

Nadmienił, że zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym, podczas debaty nad raportem, 

głos mogą zabierać również mieszkańcy powiatu. Na ten moment taki wniosek nie wpłynął.  

Pan Wiesław Smoczyński wyraził zadowolenie z dwóch inwestycji, które powstały na terenie 

Powiatu Legionowskiego- szpital i przebudowa drogi. Dodał, że otrzymuje informacje           

od mieszkańców Nieporętu, że nie mogą się dodzwonić do szpitala.    
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Pan Leszek Smuniewski powiedział, że proponuje, aby to pytanie rozwinąć w innym punkcie 

porządku obrad, a teraz poprosił o zabieranie głosu w debacie nad Raportem.  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Mirosław Kado zapytał, co się nie udało w roku ubiegłym?  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że ze względu na stan epidemii nie udało się 

organizować niektórych posiedzeń Rady i komisji stacjonarnie. Dodał, że poprzedni rok był 

zdeterminowany sytuacja pandemiczną. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że odnosząc się do pytania, można by wyliczyć rzeczy, 

które zostały opóźnione, albo nie udało się ich zrealizować. Dodał, że nie udało się przegrać 

z pandemią, ponieważ Starostwo Powiatowego w Legionowie, było jedynym urzędem           

w okolicy, który przez okres pandemii był całkowicie otwarty i dostępny dla mieszkańców.  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Robert Wróbel powiedział, że żadne z dużych przedsięwzięć, 

które jest realizowane, nie odbyłyby się, gdyby nie ludzie, którzy za nie odpowiadali. Dodał, 

że dobrym tego przykładem jest Dyrektor L.O. w Stanisławowie Pierwszym. Dotyczy to 

zarówno Radnych, którzy występują z różnymi inicjatywami, Zarządu Powiatu, który potem 

to prowadzi, ale także pracowników Starostwa Powiatowego w Legionowie i wszystkich 

jednostek podległych, którzy podejmują wyzwania na co dzień. Nadmienił, że jest to wielki 

potencjał, który powiat posiada i objawia się również on współpracą między gminami              

w Powiecie Legionowskim i powiatem, poprzez np. współfinansowanie inwestycji                       

i komunikacji oraz wiele innych procesów.   

Złożył podziękowanie dla wszystkich naczelników, kierowników, urzędników, pracujących 

na rzecz mieszkańców Powiatu Legionowskiego. 

Pan Artur Stankiewicz, odniósł się do wypowiedzi poprzedników. Złożył podziękowanie 

Staroście Legionowskiemu, Zarządowi Powiatu i wszystkim osobom zaangażowanym w to, 

że powiat i Radni tak funkcjonują i działają na rzecz lokalnej społeczności. Wskazał również, 

że podczas obecnej kadencji udało się wybudować szpital. Nadmienił, że poprzednicy 

podjęli kwestię, która jest kontynuowana – kolej do Zegrza. Dodał, że pomimo iż przez 

wiele lat nie udawało się drogi DK61, to dzięki wydatnym wysiłkom Wiceprepremiera 

Mariusza Błaszczaka, udało się pozyskać środki na ten cel. Zaznaczył, że ta inwestycja 

będzie kontynuowana.    

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że wyróżniające i zauważalne jest to, że w Powiecie 

Legionowskim jest stały wzrost mieszańców. Biorąc pod uwagę spadek liczebności populacji 

Polaków, powinien ten fakt Radnych bardzo cieszyć. Biorąc pod uwagę ilość wydanych 

pozwoleń na budowę w powiecie, ta tendencja będzie się utrzymywała. Zwrócił się                 

z prośbą, aby Radni, którzy mają wpływ i są odpowiedzialni za rozwój powiatu, mieli 

świadomość, że to jest też wielkie zobowiązanie, ponieważ większa liczba mieszkańców,   

to większe oczekiwania. W jego ocenie Radni mają tego świadomość, a świadczy o tym 

chociażby budowa w L.O. w Stanisławowie Pierwszym oraz dbałość o bezpieczeństwo, która 

przejawia się we wspieraniu jednostek powiatowych, które są za nie odpowiedzialne               

i budowa nowej infrastruktury drogowej.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w debacie, Przewodniczący Rady podziękował 

Sekretarzowi Powiatu Legionowskiego za przedstawienie Raportu o stanie powiatu                  

i przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Zarządowi Powiatu w Legionowie, jest konsekwencją debaty nad Raportem               

o stanie Powiatu.  

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że Kluby Koalicyjne wstrzymają się od głosu            

w sprawie podjęcia omawianej uchwały. Powiedziała, że chciałaby wymienić rzeczy, które 

w jej ocenie się nie udały. Dodała również, że wiele rzeczy się udało, dzięki współpracy 

wszystkich Radnych i pomysłów, które są realizowane niewątpliwie przez Radnych 

opozycyjnych. Wracając do tego, co się nie udało, Radna dodała, że czwarty rok na 

posiedzeniach Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych jest mowa o problemach 

rodzin zastępczych i właściwie co roku te problemy się powtarzają. Zaznaczyła, że ostatnio 

była mowa o pomocy prawnej, której rodziny zastępcze wciąż nie mają. Mowa była również 

o pomocy psychologicznej. Nadmieniła, ż obecnie PCPR w Legionowie zatrudnił dwóch 

psychologów, ale Radna nie wie gdzie ta pomoc jest udzielana. Dodała, że były prowadzone 

rozmowy, aby te spotkania dzieciaków z psychologiem mogły odbywać się w Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej, która w ocenie Radnej jest niewykorzystana w 100 %,   

do celów, do jakich została wybudowana i przygotowana.  

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że inwestycje w powiecie są zadowalające, widać 

starania Zarządu Powiatu i otrzymywane środki na duże inwestycje, ale są tez mniejsze 

inwestycje o których była mowa, np. oznakowanie na Zalewie Zegrzyńskim, które 

dotychczas się nie pojawiło. Zaznaczyła, że przede wszystkim, od czterech lat nie jest 

sfinalizowana sprawa wałów przeciwpowodziowych. Kolejna rzecz, na którą Radna zwróciła 

uwagę, to wykonanie oświetlenia schodów w przychodni. 

Radna nadmieniła również, że zgłaszała, aby powiat rozwijał partnerstwo na zachód. Wie, 

że powiat ma podpisane partnerstwo z jednym miastem, ale chciałaby wiedzieć o tym coś 

więcej. Czy jest planowana wizyta studyjna? W jakim zakresie powiat chce współpracować?  

Złożyła również w imieniu Radnych opozycyjnych podziękowanie za dotychczasowe 

inicjatywy, ale zwraca się z prośbą, o realizowanie również małych rzeczy, które są ważne 

dla mieszkańców. 

Pani Anna Gajewska powiedziała, że w odniesieniu do wypowiedzi Pani Aleksandry 

Bednarek dotyczącej rodzin zastępczych, otrzymała odpowiedź od Zarządu Powiatu, 

dotyczącą wniosków komisji w omawianej sprawie. Dodała, że zostanie ono omówione na 

posiedzeniu komisji w sierpniu. Na to posiedzenie zostanie zaproszony również Zarząd 

Powiatu i Dyrektor PCPR w Legionowie. 

Pani Anna Gajewska powiedziała, że jeżeli chodzi o udzielenie wotum zaufania Zarządowi 

Powiatu, to Członkowie Klubu Bezpartyjnych Samorządowców będą głosowali za 

udzieleniem wotum zaufania. Zachęciła również Członków Klubów Opozycyjnych, aby 

głosowali za udzieleniem wotum zaufania. Zwróciła się z prośbą, aby wziąć pod uwagę        

w jakich trudnych czasach pracuje obecny Zarząd Powiatu, na ogrom pracy Zarządu 

Powiatu, ale również i pracowników Starostwa Powiatowego w Legionowie. 

Członek Zarządu Powiatu Pan Artur Stankiewicz, powiedział że chciałby się odnieść               

do kwestii poruszonej przez Panią Aleksandrę Bednarek. Podziękował za dostrzeżenie 

pozytywnych kwestii, wszystkich inwestycji podejmowanych przez Zarząd Powiatu, przy 

współpracy z Radnymi, którzy wspierają Zarząd w tych pracach.  

Nadmienił, iż w jego ocenie nie jest zgodne z prawdą, że rodziny zastępcze nie otrzymują 

pomocy prawnej. Zwrócił uwagę, że piecza zastępcza funkcjonuje od wielu lat, a system 
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jest wypracowany. Poprosił, aby w tematach wątpliwych lub wprowadzających pewne 

modyfikacje angażować do dyskusji kierowników jednostek, najlepiej poprzez udział             

w posiedzeniach komisji.  

W odniesieniu do oznakowania Zalewu Zegrzyńskiego, Pan Artur Stankiewicz powiedział, 

że powiat oczywiście może podejmować różne inicjatywy, ale w zakresie swoich 

kompetencji. Dodał, że powiat może podjąć rozmowy z gminami i Wodami Polskimi,            

ale znakowanie Zalewu Zegrzyńskiego nie jest w zakresie kompetencji powiatu. 

Pan Artur Stankiewicz powiedział, że odnosząc się do kwestii wałów przeciwpowodziowych, 

to jest to zadanie Wód Polskich. Oczywiście powiat partycypuje w tym przedsięwzięciu           

i jest bardzo zainteresowany, aby ta inwestycja się odbyła.  

Nadmienił, że wszelkie inicjatywy zgłaszane przez Radnych są cenne, ważne i należy je 

podejmować. Zachęcił do rozmów, również bezpośrednio z osobami, które mają wpływ           

i mogą udzielić szczegółowych informacji w określonym temacie.  

Pani Aleksandra Bednarek ponownie odniosła się do kwestii udzielania pomocy 

psychologicznej dla dzieci z rodzin zastępczych, nadmieniając że to Dyrektor PCPR                 

w Legionowie zaproponowała, aby spotkania z psychologiem odbywały się poza placówką 

PPCR w Legionowie.     

Następnie podniosła, że skoro w ciągu dwóch lat został wybudowany szpital, to dlaczego 

nie można przez cztery lata wybudować wałów przeciwpowodziowych. Dodała, że zdaje 

sobie sprawę, że procedury są wszędzie, natomiast nie może być tak, że co roku sytuacja 

się w ogóle nie zmienia. Zaproponowała, że może należałoby użyć jakiejś siły nacisku, 

chociażby w formie skargi.    

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że na posiedzeniu komisji był również omawiany 

temat wałów. Dodał, że w tej kwestii nic nie zostało zrobione. Rozpoczęła się dyskusja na 

ten temat, ponieważ w prasie pojawiła się informacja że w Gminie Jabłonna, na terenach 

zalewowych – tzw. polach golfowych, Starostwo Powiatowe w Legionowie wydało pierwsze 

pozwolenie na budowę budynków apartamentowych, gdzie w odległości 400 – 500 metrów 

są wały, które już w roku 2010 pokazały, jak wygląda sytuacja. Na tym terenie, przy 

wysokich wodach był metr wody. Nadmienił, że zakłada, iż były wszystkie podstawy 

prawne, aby to pozwolenie zostało wydane. Nadmienił, że w jego ocenie „temat z wałami 

został zaprzepaszczony”, zwłaszcza że z drugiej strony Wisły wały są wyregulowane. 

Zaapelował do Zarządu o dalsze procedowanie tego tematu i wrócić na ścieżkę negocjacji 

oraz spotkań w tej sprawie. Biorąc oczywiście pod uwagę, że te inwestycje powstaną, skoro 

zostało już wydane pozwolenie na budowę. 

Kolejny temat, który Radny chciał poruszyć, to kwestia inwestycji oświatowej w Gminie 

Jabłonna. Dodał, że Zarząd Powiatu spotykał się z Gminą Jabłonna, która to kupiła 

nieruchomość od PAN-u pod szkołę. Nadmienił, że gmina na kupionej działce zaczyna etap 

projektowania i dalszych etapów, a powiat nie kupił tej nieruchomości. Zaznaczył,                 

że powiat wstępnie deklarował zainteresowanie tą inwestycją. Dodał, że wielokrotnie 

zgłaszał taki wniosek do budżetu powiatu, ale otrzymywał informację, że jeżeli zostaną 

środki z inwestycji, to wtedy będzie zakupiona ta nieruchomość. Zaznaczył, że w tym 

rejonie jest bardzo duża presja inwestycyjna. Zaznaczył, że w jego ocenie Gmina Jabłonna 

ma bardzo mały procent inwestycji powiatowych. 

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że pandemia się już skończyła i zaprosił członków 

Zarządu Powiatu na posiedzenia komisji.  

Pan Przemysław Cichocki powiedział, że Radni reprezentują różne kluby, rożne organizacje 

natomiast wszystkich łączy troska o mieszkańców powiatu, o czym świadczą liczne 
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inicjatywy i inwestycje, które są wspólnie realizowane. Dodał, że ten rok był bardzo trudny 

i to jest odpowiednie audytorium, aby wspólnie rozmawiać o tych wyzwaniach. Dodał,           

że bardzo cieszą porozumienia i dobra współpraca w ramach samorządów gminnych.    

Nadmienił, że jest teraz w Polsce dobra praktyka szerszych partnerstw samorządowych. 

Dodał, że dobrze by było, gdyby zawitała również na terenie powiatu, dlatego Lokalna 

Organizacja Turystyczna i Zarząd Powiatu wyszli z takim zaproszeniem do poszczególnych 

gmin z terenu wokół Jeziora Zegrzyńskiego, ze wszystkich powiatów i gmin bezpośrednio 

sąsiadujących z Jeziorem Zegrzyńskim, aby pochylić się nad strategią rozwoju 

ponadlokalnego. Zwrócił się z prośbą, aby wszyscy Radni się zastanowili, gdzie jeszcze 

poszukać partnerów, również tych krajowych, nie tylko zagranicznych.    

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że jako Radny będzie głosował za udzieleniem wotum 

zaufania i absolutorium dla Zarządu Powiatu. Jest ogrom spraw, które trzeba załatwić. 

Chciałby zwrócić się do opozycji i podziękować za taki głos. Nadmienił, że jest to dobry 

przykład, jak powinna działać konstruktywna opozycja. Nie ma awantur, które są widoczne 

na szczeblu państwowym, a jest merytoryczna dyskusja, za co bardzo serdecznie 

podziękował.    

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że w obowiązującym stanie prawnym jest tak, że gmina 

jest jedynym organem, który przesądza o tym jak ma wyglądać polityka urbanistyczna       

na jej terenie, poprzez uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

przewidując określone inwestycje, albo wydając indywidualną decyzję o warunkach 

zabudowy, dopuszczając konkretną inwestycję. Dodał, że zadaniem Starosty jest 

zweryfikowanie, czy projekt architektoniczny jest zgodny z warunkami postawionymi przez 

gminę. Jeżeli jest zgodny, to Starosta jako organ administracji publicznej jest zobowiązany 

wydać takie pozwolenie na budowę.  

Odniósł się również do kwestii działki szkolnej na terenie Gminy Jabłonna. Przypomniał,      

że ta sprawa była omawiana, przy okazji prac nad budżetem i zostało ustalone, że zakup 

tej nieruchomości zostaje przewidziany i wpisany do Wieloletniej Prognozy Finansowej       

na lata 2023 – 2024. 

Pan Artur Stankiewicz powiedział, że chciałby przekazać informację, którą otrzymał 

odnośnie wałów przeciwpowodziowych. Zaznaczył, że jedyną rzeczą, która powstrzymuje 

odbiór projektu, jest procedura oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko, którą 

prowadzi Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska. Nadmienił, że praktycznie cały zakres 

umowy jest wykonany, a nie ma decyzji środowiskowej. W kolejnym etapie jest pozwolenie 

wodnoprawne. Zaznaczył, że już nawet nie Wody Polskie, a RDOŚ jest stroną, na której 

decyzję jest oczekiwanie.  

Dodał, że w inwestycję w Gminie Jabłonna, przy wsparciu Zarządu Powiatu zaangażował 

się sam Starosta Legionowski.    

Pan Zenon Kuska powiedział, że „przyglądając się pracy Zarządu Powiatu my nie mamy 

wyjścia jak tylko głosować „ZA”.” 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Mirosław Kado powiedział, że z perspektywy jego 

wieloletniego doświadczenia jako Radnego Powiatowego, chciał wyrazić szczery podziw dla 

pracy obecnego Zarządu Powiatu. Dodał, że nigdy nie było jeszcze takich wzrostów budżetu 

w ciągu roku i tak wielu inwestycji oraz postępowań dotyczących kolejnych inwestycji. 

Nadmienił, że jego głos będzie „ZA”.   

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Zarządowi Powiatu w Legionowie. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz 

Śledziewski, Robert Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Zenon Durka, Zbigniew Garbaczewski, 

Michał Kobrzyński, Jacek Szczepański, Tomasz Talarski 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Zbroch 

Uchwała Nr 283/XLII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Zarządowi Powiatu w Legionowie – stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przekazał gratulacje Zarządowi Powiatu w Legionowie z okazji 

udzielonego wotum zaufania. Na sali obrad rozległy się brawa. 

 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Legionowskiego za 2021 r. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Starosty Legionowskiego o omówienie 

tematu. 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 r. – 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu; 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego za 2021 r. – stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu; 

c) informacja o stanie mienia Powiatu Legionowskiego; 

Pan Sylwester Sokolnicki w imieniu wszystkich członków Zarządu, przekazał podziękowanie 

za udzielone wotum zaufania. Podziękował również za dyskusję, która wprawdzie odbyła 

się w punkcie dotyczącym Raportu o stanie powiatu, ale jak zwrócił uwagę, zostały tam 

również poruszone kwestie finansowe powiatu.  

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że w pracy wspólnot samorządowych jest wiele 

wydarzeń, które koncentrują uwagę niemal całej społeczności lokalnej, ale dla organów 

wspólnot samorządowych – uchwałodawczego i wykonawczego, pierwszy to uchwalenie 

budżetu, a drugi rozliczenie budżetu. Dodał, że uchwalenie budżetu to tak naprawdę 

zestawienie potrzeb i oczekiwań, celów i zadań z możliwościami. Wytyczenie podstawowych 

kierunków, założeń, osiągniętych dochodów i poziomu wydatków. Natomiast następnym 

krokiem jest rozliczenie tego wszystkiego, co organ wykonawczy, przy wsparciu organu 

stanowiącego przyjął i uchwalił. Zaznaczył, że dzisiaj właśnie w imieniu Zarządu Powiatu, 

wspólnie ze Skarbnikiem Powiatu Legionowskiego przedstawi sprawozdanie z realizacji 

budżetu za 2021 rok. 
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Pan Sylwester Sokolnicki, a następnie Pani Katarzyna Rembelska przedstawili prezentację 

poświęconą wykonaniu budżetu powiatu za 2021 rok - stanowi załącznik nr 22                   

do protokołu.   

Pani Katarzyna Rembelska złożyła podziękowanie wszystkim Radnym, za kolejny rok 

wspólnej pracy – za ich przychylność i konstruktywne uwagi. Podziękowała również 

Zarządowi Powiatu, Staroście Legionowskiemu, Sekretarzowi Powiatu Legionowskiego. 

Podziękowania za zaangażowanie, dyspozycyjność i bezcenny wkład pracy, skierowała 

zarówno do Zespołu ds. Analiz i Budżetu, jak i Wydziału Finansowo – Księgowego oraz 

Kierowników, Dyrektorów, Księgowych wszystkich jednostek powiatowych, a także 

Naczelników i Kierowników i wszystkich pracowników Starostwa Powiatowego                        

w Legionowie, ponieważ każdy pracuje na budżet i wizerunek powiatu.        

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie szczegółowych danych. 

Pan Leszek Smuniewski ogłosił 20 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji porządku obrad. 

d) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie        

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu                

w Legionowie sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu 

Legionowskiego za 2021 r.; 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady                    

o odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Legionowie sprawozdaniu      

z wykonania budżetu Powiatu Legionowskiego za 2021 r. 

Pan Robert Wróbel odczytał opinię RIO w Warszawie – stanowi załącznik nr 23     

do protokołu. 

e) dyskusja. 

Przewodniczący Rady zaproponował dyskusję w omawianej sprawie. W związku          

z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Legionowskiego za 2021 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Zbroch 
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Uchwała Nr 284/XLII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Legionowskiego za 2021 r. – stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 rok. 

a) zapoznanie ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku                 

o udzielenie absolutorium; 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

o przedstawienie stanowiska komisji w sprawie udzielenia absolutorium. 

Pan Tomasz Talarski omówił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu – stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

b) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie               

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu              

w Legionowie w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu           

w Legionowie za 2021 rok; 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady                     

o odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie za 2021 rok. 

Pan Robert Wróbel odczytał opinię RIO – stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

c) dyskusja. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował dyskusję w omawianej sprawie. W związku          

z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz 

Śledziewski, Robert Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Zenon Durka, Zbigniew Garbaczewski, 

Michał Kobrzyński, Jacek Szczepański, Tomasz Talarski 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Zbroch 
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Uchwała Nr 285/XLII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok – 

stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przekazał gratulacje Staroście Legionowskiemu i całemu Zarządowi 

Powiatu w Legionowie. Na sali rozległy się brawa. 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 255/XXXIV/2021 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2022. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały oraz w autopoprawce.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały, wraz z autopoprawką   

i zaproponował dyskusję w tym temacie. Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu 

w dniu 27.06.br. zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. W związku           

z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Zbroch 

Uchwała Nr 286/XLII/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę                        

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022 – stanowi załącznik nr 28         

do protokołu. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2022 – 2035. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu 

Legionowskiego, o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 2035           

wraz z autopoprawką.  

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały oraz w autopoprawce.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie. Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 27.06.br. 

zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. W związku z brakiem zgłoszeń 

do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 

2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski 

NIEOBECNI (2) 

Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

Uchwała Nr 287/XLII/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2022 – 2035 – stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, 

Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy o omówienie projektu uchwały. 

Pan Michał Stalmach powiedział, że od grudnia 2021 roku, prowadzone są rozmowy              

na temat wyznaczenia nowej linii komunikacji autobusowej, łączącej Gminę Jabłonna              

z Gminą Legionowo. Dodał, że chodzi głównie o połączenie tzw. wsi zachodnich w Gminie 

Jabłonna, z miejscowością Jabłonna, ze stacjami kolejowymi siedzibą Starostwa 

Powiatowego. Linia zostaje uruchomiona pilotażowo do końca bieżącego roku. Trasa tej 

linii była konsultowana z przedstawicielami Gminy Jabłonna. 
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Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Mirosław Kado powiedział, że rozumie, iż chodzi o to, aby linie komunikacyjne 

pozwalały mieszkańcom powiatu przemieszczać się w stronę stacji kolejowych, w stronę 

Starostwa Powiatowego. Zapytał, czy jest jakiś pomysł, aby tą linię, skomunikować                

z Nowym Dworem Mazowieckim, ponieważ część mieszkańców Jabłonny podróżuje właśnie 

w tym kierunku? 

Pan Michał Stalmach powiedział, że jeżeli chodzi o miejscowość Janówek Drugi 

przewidziana jest korekta trasy i połączenie miejscowości najbardziej wysuniętych               

na zachód Gminy Jabłonna. Natomiast jeżeli chodzi o wyjazd poza Powiat Legionowski,             

to z uwagi na to, że są to powiatowe przewozy pasażerskie, to nie jest to możliwe. 

Natomiast jeżeli chodzi o ewentualne przemieszczenie się pomiędzy powiatami, to jest 

węzeł na drodze wojewódzkiej Nr 630, z którego mieszkańcy mogą korzystać. Dodał,           

że w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 630 kursuje linia L41 z Nowego Dworu Mazowieckiego. 

Pan Tomasz Talarski zapytał, czy były prowadzone badania na podstawie których można 

uzyskać informacje, jakie jest wykorzystanie trzech dotychczasowych linii? 

Pan Michał Stalmach powiedział, że linie powiatowe są darmowe, a więc nie posiadamy 

narzędzia statystycznego, np. w postaci biletów, aby móc policzyć liczbę mieszkańców 

korzystających z tych usług. Natomiast operator przekazuje informacje, że linie są bardzo 

mocno wykorzystywane. Nadmienił, że szczególnie dużym powodzeniem cieszy się linia 

10P. 

Pan Artur Stankiewicz powiedział, że chciałby tylko zauważyć, że jest wartością dodaną 

podjęcie tej inicjatywy. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyrażenia zgody       

na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego         

w powiatowych przewozach pasażerskich. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski 

NIEOBECNI (2) 

Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

Uchwała Nr 288/XLII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyrażenia zgody              

na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego        

w powiatowych przewozach pasażerskich – stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wicestarosty Legionowskiego o omówienie 

projektu uchwały. 

Pan Konrad Michalski powiedział, że jest to pomoc finansowa dla Gminy Wieliszew                  

w imprezie sportowej. Dodał, że powiat wspiera imprezy, które odbywają się cyklicznie          

i są ważne z punktu widzenia mieszkańców. Zaznaczył, że powiat wspiera aktywny 

wypoczynek wśród mieszkańców powiatu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Wieliszew.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski 

NIEOBECNI (3) 

Anna Gajewska, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

Uchwała Nr 289/XLII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Wieliszew – stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

 

 

13. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z XLI Sesji Rady Powiatu, która 

odbyła się w dniu 30.05.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz 

ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Powiatu w Legionowie.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski 

NIEOBECNI (3) 

Anna Gajewska, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

Przewodniczący Rady potwierdził, że protokół z XLI Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

 

 

14. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Starosta Legionowski jeszcze raz serdecznie podziękował za udzielone absolutorium,          

za rozliczenie budżetu. Słowa te skierował do Radnych, Członków Zarządu, 

Współpracowników, Dyrektorów, Naczelników, Pracowników wydziałów jednostek 

organizacyjnych. Szczególne podziękowania złożył na ręce Pani Skarbnik za przygotowane 

sprawozdania. Dodał, że to była współpraca w bardzo trudnym roku. 

Z okazji wakacji życzył wszystkim dobrego i spokojnego wypoczynku.    

Pan Mirosław Kado powiedział, że na posiedzeniu sam wielokrotnie poruszał temat wałów 

przeciwpowodziowych. Są dwie kwestie z tym związane – pierwsza to jest modernizacja, 

druga to jest bieżące utrzymanie. Zaznaczył, że zawsze miał wiele wątpliwości, dotyczących 

bieżącego utrzymania wałów na terenie Powiatu Legionowskiego. Pan Mirosław Kado 

powiedział, że w zeszłym roku mówił o „permanentnym nadniszczaniu korony wału na 

odcinku, między Zegrzem a Dębem”. Nadmienił, że teraz również piesi tam przechodzą 

nad wodę, korona wału jest niszczona, są tam wydeptywane ścieżki. Zwrócił uwagę, że na 

wysokości ulicy 600 – lecia „jak dochodzi do wału”, przez wał przejeżdżały samochody 

przez wał, aby wodować motorówki. W tej chwili jest to już niemożliwe, ponieważ 

postawiono tam szlabany. 

Pan Artur Stankiewicz powiedział, że chciałby się przyłączyć do wypowiedzi Starosty 

Legionowskiego. Pogratulować Staroście i Zarządowi Powiatu oraz podziękować wszystkim 

za to, że udało się wspólnie tego dokonać.  

Powiedział, że chciałby podziękować Radnym z Klubu PIS. Nadmienił, że z inicjatywy 

Radnych, a „dobrym duchem” tej inicjatywy był Pan Leszek Smuniewski, zdecydowali            

o zbiórce ogólnej kwoty jako Radni Klubu 4.000 zł, która zostanie przeznaczona na pomoc 

dla Ukrainy. Zaznaczył, że powiat wraz z zespołem HDK Legion uruchomił zrzutkę, która 

jest nadal aktywna i można cały czas wspierać tą cenną inicjatywę. Zachęcił wszystkich 

Radnych, aby w miarę możliwości również się włączali w zrzutkę.  
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15. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

  

Przewodniczący 
Rady Powiatu w Legionowie 

 

Leszek Smuniewski  

 
Protokół przygotowała: Agata Szraga 

 


